
 Referat styremøte nr. 6 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 6. desember 2023 kl. 20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Trond Jøran, Anniken A, Ann Merete, Mona 
Forfall: Anniken JR, Doris  

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 35, 2023-25 
Godkjenning av referat 
 

 
Styrereferat nr. 5 fra 15/11-23 godkjennes 

 

 
Sak 36, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
Kretsledermøte: 
- Forrige uke. 
- Landslagsavtaler 
- Økonomi – NSF styrer mot underskudd. Alvorlig. 
Saken følges opp på kretsledermøte neste uke. 
Økonomi først på dagsorden. 
- Kretsledermøte i Trondheim 15.-17. des. 
- Info. fra Randonnè utvalget. OL i 2026. Voksende 
gren, særlig i Europa. Presentasjon i eget 
saksvedlegg. 
- Stort miljø i uorganisert form, også i Nordland. 
- Hvordan få dem inn i org. Tilknytning til 
alpinbakker? Ta diskusjon videre internt, og komme 
tilbake til det på nyåret. 
 
Nordnorske møter:  
- Møter om Team Elon. Tar mye tid og plass.  
- Møte om dette for nordnorske kretslederne i 
Trondheim 
- Økonomi. I null til nyttår. Ny plan fra nyttår. 
- Større støtte fra NSF hvor geografien vektlegges. 
Forslag om reisefordeling også for senior. 
 
- Oppfordring om å ta «Ren utøver» 
 

 

 
Sak 37, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Anlegg v/Oddbjørn 
- Deltatt på Idrettskrets seminar for særkretser og 
idrettsråd.  
- Idrettskretsen opptatt av større arrangement, på 
nasjonalt og internasjonalt nivå. Samt arrangørsteder 
for dette. Overnattingskapasitet og anlegg. Ikke så 

 



mye om rekrutteringsanlegg. 
- Deltatt på møte med Anleggsutvalget i Nordland 
Idrettskrets. 
- Store arrangement, og anlegg for disse. 
- Ny ansatt i idrettskretsen (Sigbjørn) som skal jobbe 
med anlegg og politisk påvirkning. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Alle klubber har vært på ski. 
- Møte i går kveld med alle sportslige ledere i 
alpinklubbene i Nordland. 
- I gang med sesongen i januar. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Har vært i gang i vel 3 uker. Hoppes i alle bakker på 
Mo. 
- Hoppskole og Telenor skileik etter jul. 
- Blir aktivitet i Mosjøen etter hvert på rekruttering. 
Frivillige. 
- Eirin gjøre noe happening i forbindelse med jula.  
- Ikke gjort noe på Rognan. Frivillige. 
Fageråsbakkene:  
(Eget skriv på saken sendt til styret) 
- Finansiering av slike typer anlegg for frivillige 
organisasjoner. 
- Politisk side - skikretsen, NSF og idrettskretsen. 
- Fylke og fylkestinget. 
- Høye rentekostnader i banken 7, 5% rente, som gir 
1 mill. ekstra i rentekostnader. 
- Utbetalingsplan for spillemidler over 4 år. Trodde 
det skulle ta kortere tid. Kanskje mulig å få det til 
over 3 år. Etter møte med fylket. 
- Kommunen skal ha/tar spillemidlene først. 
- Kommunen forskuttert med 2/3. 
- Utestående til lokale entrepenører. Ønsker å gjøre 
opp. 
- Kommer ikke til å slå oss konkurs. Vil koste oss 
60000,-. 
- Deler av beløpet inn i anlegget etter hvert. 
- Anlegget dyrere enn planlagt. Mer spillemidler. 
- Midler til ekstraordinære anlegg - NIF. Foreløpig 
ikke blitt noe av.  
 
Langrenn v/Anniken 
- Mange har vært ute på ski. 
- Første kretsrenn i Valnesfjord lørdag. 
Avlyst skisprell i Bodø i går grunnet snøkaos. 
- Første Nordlandscup på Mo 16. og 17. des. 
- Terminlista nesten klar. Mangler noen renn. 
Nasjonale renn – organisering. 
- Team Elon. Strategimøte i Tromsø 17. og 18. 
januar. 
- Arbeidsgruppa Lagstruktur i ferd med å avslutte 
arbeidet. 
- Samling Lycksele. 



Skiklubbutvikler v/Mona 
- Stine på klubbesøk hos Melbo IL i kveld. Anlegg og 
inspirasjon til aktivitet. 
- Anleggsbefaring Skileik Bossmo & Ytteren IL i juli. 
- I kontakt med Søvik Oppvekstsenter ang. 
hoppbakke i Alstadhaug august. 
- Møte med Innstranda og akt.ledere om oppstart av 
skisprell oktober. 
- Møte med Marcialonga om tilrettelegging av anlegg 
og skileik i forbindelse med arrangementet. Oktober. 
- Klubbesøk inspirasjonskveld med Grane IL og 
Hattfjelldal IL på Grane i november. Susendal var 
også invitert. 
- Klubbesøk inspirasjonskveld i Mosjøen IL i 
november. Hopp, kombinert og alpint var også 
invitert. 
- Stine blir med på møtet i januar og informerer om 
skiklubbutvikler og rekrutteringsprosjektet. 
 

 
Sak 38, 2023-25 
Strategiarbeid NSF 
 

 
Strategiarbeid NSF: 
Se eget saksvedlegg. 
 
NSF ønsker tilbakemelding på enkelte punkter. 
Diskusjon: 
 
Pkt 1: 
- Frivilligheten står ikke like sterkt som tidligere. 
- Lønne noen med kompetanse/trenere, som kan ta 
imot barn. Et kr. beløp pr barn, jfr. Island. 
- Gjøre det det attraktivt å være frivillig og jobbe på 
klubbnivå. 
- Sikre skiidrettens fremtidige økonomiske bærekraft. 
- Viktig i alle leddd. 
- Hva skal man ha av typer anlegg? 
- Mer offentlig eierskap og forpliktelse. 
- Idretten taper i forhold til mye annet. 
- Hvilken ende skal vi starte i? 
- Frivillighet – blir for mye på de få.  
- Alt henger sammen med alt. 
- Slå et slag for tidligere verdier, eller er det løpet 
kjørt? 
- Må ha rekruttering, eller så har vi ikke noe å holde 
på med. 
- Oppsummert: 
1. Bedre vilkår for frivillighet. Mer attraktivt å jobbe 
med klubbarbeid. 
2- Økonomisk bærekraft. 
 
Pkt. 2: 
- rekruttering til aktivitet og verv.  
- Hvor skal vi ha anlegg? Hvordan skal det driftes? 
- rekruttering – utøvere må se hvor de har mulighet til 
å fortsette idretten Anlegg som tar dem videre. 
- Er det noe som er spesielt for Nordland? 

Arnfinn, Styret 



- Geografisk i særstilling. Dyrere å drive her enn 
andre steder. 
- dyrere å reise internt i egen krets.  
Eks. regnestykke fra Svolvær med kun reise i egen 
krets. Kr. 60000,- for en utøver med bilkjøring, uten 
at utstyr og andre kostnader er tatt med. 
- Kostnader i Nord Norge. 
- Politisk sak skikrets og idrettskrets, NSF og NIF. 
 
Pkt. 3: Skiforbundets verdier. 
- Økonomi. Systematisk ekskludering? 
- Bør menes noe om det. 
- Aktivitet ligger til grunn for skiforbundet. 
- Dyrere å drive i Nord Norge, 
 
Pkt. 4: 115000 medl, 1,6 mill. går på ski/driver med 
skiaktivitet. 
- Synliggjøre organisasjonens betydning som 
forvalter av idrett og kultur. 
 
Send innspill til Arnfinn om dere kommer på noe 
mer som skal med her. 
 
Finansiering SKU og Post 3: 
- Post 3 fordeling var oppe til behandling og vedtak i 
fjor. Nordland gikk for svaralternativ 2.  
Samme alternativer nå. 
- Noen i klubb som skal ta dette videre, før utøverne 
kommer inn i et miljø.  
- Vil dette grepet bidra? 
 
Klubbundersøkelsen: 
- Svarprosent Nordland 19 idrettslag, som utgjør 1/5 
av medlemmene. Alle svar er ikke fullstendige. 
- Mye av det vi allerede har diskutert som går igjen i 
undersøkelsen. 
- Utfordring med å rekruttere frivillige. 
- Anlegg, drift og tilgjengelighet. 
 

 
Sak 39, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
- Mona og Siri-Elise har hatt økonomimøte og sett på 
budsjett og grenfordeling. Kort orientering om det. 
Utarbeides budsjett som behandles på januarmøtet. I 
samme sak tas det stilling til evt. endring i 
grentilskudd.  
- Forslag om at reiseutgifter til NSFs Vår- og 
Høstmøte flyttes til styret. 
- Utestående fordringer. Har kommet i kontakt med 
Stamsund IL, som fortsetter medlemskapet og ordner 
opp i utestående fordringer. 
Sende ut purringer på utestående i desember. 
- Tingutgifter Skitinget: Buffer til Skitinget. Søkt om 
midler. Evt. budsjett over, og hva det innebærer. 
Søke om evt. dekning av underskudd fra NSF. 

Mona, Siri-
Elise, styret 



Vurdere ulike løsninger. Komme tilbake til denne 
saken. 
 

 
Sak 40, 2023-25 
Annet 
 

 
1. Varamedlem v/Arnfinn 
Doris har søkt om å fratre vervet som vara i 
skikretsstyret. 
Alternativet er at plassen står tom. Ved evt. behov 
må ekstraordinært skikretsting velge ny vara. 
 
Vedtak: 
Doris fritas fra vervet som vara i Nordland 
Skikrets. 
 
 
2: Vester 
Hvilke vester skal vi bestille inn til styret? Diskusjon. 
Konklusjon: Craft boblevest, som er hvit oppe. 
Ønsket størrelse sendes til Mona på epost. 
 

 

 
Neste møte 
 
 

 
Neste møte: 
onsdag 24. januar kl. 20.00. 

 

   

 


